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             Astăzi, 14.03.2023, s-a afișat la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu din B-dul 
București, nr.49-51, copii ale  „ Proceselor Verbale ale ședințelor extraordinare  ale 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu din data de 9 martie  2023   ”, după 
aprobarea acestora în ședința extraordinară a Consiliului Local din data de 14 martie  
2023, conform art.138, alin.(17) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind 
Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
       Totodată, 1 exemplar a fost înaintat Compartimentului Evidență Electorală și 
Monitorizarea Procedurilor Administrative, în vederea publicării pe pagina de internet a 
Municipiului Giurgiu.  
       Drept pentru care am încheiat prezentul Procesul - Verbal în 2 (două) exemplare. 
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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 09 
martie 2023. 
      Prin Dispoziția nr.195 din 09 MARTIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat de îndată în 
ședința extraordinară pentru data de 09 martie 2023, ora 1445. 

 

Prezenți: 
1. Damian Marian 
2. Gâdea Gheorghe  
3. Țigănilă George  
4. Pană Gheorghe 
5. Nichita Tereza 
6. Săndulescu Petronela  
7. Sîrbu Adelina  
8. Nicorescu Gelu  
9. Muscalu Ionel 

10. Daut Ioan Adrian  
11. Peptănaru Gigica 
 

Absenți: 

12. Bușcu Gheorghe 
13. Câinaru Codruț 
14. Cioacă Ionuț 
15. Costache Robert Andrei 
16. Dumitrescu Silviu 
17. Funieru Cătălin 
18. Ion Marian  
19. Ioniță Ciprian Liviu 
20. Măroiu Marian 
21. Pălălău Gheorghiță Stelian  
 

 



    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Buna ziua, haideți să începem ședința 
extraordinară de îndată a consiliului localdin data de astăzi, doamna secretar avem cvorum. 
   Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Da doamna președintă, sunt prezenți 11 consilieri, 
absentează următorii consilier, Bușcu Gheorghe, Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Costache Robert, 
Dumitrescu Silviu, Funieru Cătălin, Ion Marian, Ionuță Ciprian, Măroiu Marian, Pălălău 
Gheorghiță. 
   Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dacă avem cvorum haideți să ascultăm imnul. 
 
     Se asculta Imnul Național.  
 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot dispoziția care are un singur 
proiect, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 
 
Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.71/06.03.2023 privind aprobarea încheierii Actului adițional 
nr.1 la Contractul de asociere în participație nr.35033/09.08.2022, Anexă la Hotărârea 
nr.254/08.08.2022 a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Doamna președintă aviz favorabil la comisia buget-finanțe 
cu un amendament și este vorba de eliminarea de la art. 4, punctul 4.1 a literei b întrucât baza 
Complex Stajarul aparține Zonei Libere. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun 
la vot în forma inițială. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul nu a trecut. Supun 
la vot proiectul cu amendamentul propus de domnul Pană. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține 
cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Doamna președinte. Am primit aici o informare pe masă și 
cred că trebuie să discutăm un pic. 

Domnul consilier Damian Marian: Imediat după ședință vom discuta pe tema aceasta. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Unde după ședință? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Vom discuta la diverse, rămânem doar noi în sală să 

discutăm pe tema Poliției Locale. 
 
 

Ședința se încheie la ora 14:50.  

 

 
        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  

              Nichita Tereza                                               Băiceanu Liliana  

 

                                                                                                                                                                                                        Întocmit 
Ionete A. 
Popa M.  



  

  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 09 
martie 2023. 
      Prin Dispoziția nr.167 din 03 MARTIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința 
extraordinară pentru data de 09 martie 2023, ora 1400. 

 

Prezenți: 
1. Damian Marian 
2. Gâdea Gheorghe  
3. Țigănilă George  
4. Pană Gheorghe 
5. Nichita Tereza 
6. Săndulescu Petronela  
7. Sîrbu Adelina  
8. Nicorescu Gelu  
9. Muscalu Ionel 

10. Daut Ioan Adrian  
11. Peptănaru Gigica 
 

Absenți: 

12. Bușcu Gheorghe 
13. Câinaru Codruț 
14. Cioacă Ionuț 
15. Costache Robert Andrei 
16. Dumitrescu Silviu 
17. Funieru Cătălin 
18. Ion Marian  
19. Ioniță Ciprian Liviu 
20. Măroiu Marian 
21. Pălălău Gheorghiță Stelian  
 

 
     



   Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Buna ziua, doamna secretar avem cvorum. 
   Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Sunt prezenți 11 consilieri, absentează următorii 
consilier, Bușcu Gheorghe, Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Costache Robert, Dumitrescu Silviu, 
Funieru Cătălin, Ion Marian, Ionuță Ciprian, Măroiu Marian, Pălălău Gheorghiță. 
   Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dacă avem cvorum pentru a susține această 
ședință, haideți să ascultăm imnul. 
 
     Se asculta Imnul Național.  
 
   Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Doamna secretar vă rog frumos să supuneți la 
vot procesele verbale ale ședințelor trecute. 
   Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Supun aprobării procesul verbal al ședinței din 
23.02.2023, cine este pentru? Unanimitate. Mulțumesc și acum supun la vot procesul verbal al 
ședinței extraordinare din 28.02.2023, cine este pentru? Unanimitate. 
   Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumesc, supun la vot ordinea de zi pe care 
avem un singur proiect, plus încă un proiect suplimentar. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.69/03.03.2023 privind aprobarea analizei de nevoi transmisă 
de unitățile de învățământ aflate pe raza Municipiului Giurgiu care au solicitat dotări cu 
mobilier, materiale didactice și echipamente digitale, ce vor fi finanțate în cadrul Planului 
Național de Redresare și Reziliență al României, Componenta 15 – Educație. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
     Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun 
la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost votat cu unanimitate de 
voturi. 

PUNCT SUPLIMENTAR 

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.71/06.03.2023 privind aprobarea încheierii Actului adițional 
nr.1 la Contractul de asociere în participație nr. 35033/09.08.2022, Anexă la Hotărârea nr. 
254/08.08.2022 a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Doamna președintă aviz favorabil la comisia buget-finanțe 
cu un amendament și este vorba de eliminarea de la art. 4, punctul 4.1 a literei b întrucât baza 
Complex Stajarul aparține Zonei Libere și cred că nu putem să ne asumăm noi cazarea și 
alimentația jucătorilor și antrenorilor. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Alte discuții mai sunt?  



      Domnul consilier Damian Marian: Da, doamna președinte aș vrea să mai spun odată că 
această solicitare a Clubului Sportiv care vine din necesitatea de a avea Clubul acesta un contract pe 
o perioadă până la sfârșitul sezonului competițional 2023 – 2024, numai astfel ei pot să-și obțină 
licența de participare în competiții. Acesta este motivul pentru care a solicitat prelungirea înțelegerii 
anterioare care avea ca dată scadentă luna august a acestui an. Pe de altă parte vreau să aduc la 
cunoștința colegilor consilieri cât și opiniei publice faptul că această colaborare cu Clubul Carmen a 
decurs foarte bine din punctul nostru de vedere care s-a achitat de toate sarcinile pe care și le-a 
asumat în contractul precedent, a asigurat bugetarea Clubului Sportiv Dunărea Giurgiu în ceea ce 
privește salariile fotbaliștilor de la secția, de la grupa de singel-uri cât și a antrenorilor și a adus un 
microbuz așa cum și-a asumat și a dotat o sală de forță la Stadionul Marin Anastasovici așa cum și-a 
asumat, ca atare considerăm că această bună colaborare trebuie să se prelungească pe încă 1 an, 
bineînțeles și cu acordul Clubului Astra pe care-l aveam anexat la Hotărârea de Consiliul Local. 
Mulțumesc!  
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumesc și eu. Și acum să supunem la vot 
proiectul în forma inițială, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul nu a trecut și acum 
propun la vot proiectul cu amendamentul propus de domnul Pană, cine este pentru? Împotrivă? 
Abțineri? 1 abținere Nicorescu Gelu. Are 10 voturi pentru și 1 abținere. 
     Domnul consilier Nicorescu Gelu: Eu am niște probleme cu contractul acesta pe care nu l-am 
înțeles încă de la început referitor la asocierea Clubului Carmen, de aceasta nu am fost de acord cu 
foarte multe lucruri. Acum văd că este un acord întradevăr. 
     Domnul consilier Damian Marian: A fost și prima dată cerut acordul, a fost anexat la vremea 
respectivă, noi vă asigurăm că am avut din acest punct de vedere o corespondență cu Clubul Sportiv 
Astra cu care am avut și de această dată și nu am avut niciun fel de probleme, este totul în regulă, 
credeți-ne. 
     Domnul consilier Pană Gheorghe: Da și am văzut dacă îmi permiteți, doamna președinte, am 
văzut că s-au ținut  și de cuvânt, au adus și acele aparate pentru forță care au fost trecute în contract. 
    Domnul consilier Damian Marian: Și nu exclude cu nimic o eventuală revenire a Astrei în 
cazul în care aceasta se va produce, deci nu au fost probleme între ei.  
     Domnul consilier Nicorescu Gelu: În trecut s-a cerut formarea unei comisii la care să participe 
unul din consilierii PSD, unul din PRO ROMÂNIA și încă un consilier PNL în care să consultăm 
inclusiv contractul de prestări servicii pentru alte echipe care doresc să participe la competiții 
sportive sub formă de chirie aici, lucru care nu știu dacă s-a întâmplat, nu a fost adus opiniei publice 
și nici nouă la cunoștință lucrul acesta. Mie mi se pare că este puțin ambigu contractul.  
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Dumneavoastră stați de vorbă despre cu totul altceva. 
    Domnul consilier Nicorescu Gelu: Știu dar face parte din același context Astra, colaborarea 
Astra semnată cu Clubul Carmen, știu că decât noi avem un parteneriat stabil, Carmen Astra a fost 
reticentă. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Haideți să o luăm istoric, acest contract a fost dezastruos 
de la bun început între primăria și Clubul Astra după care s-a semnat într-un mod de 2 ori mai 
dezastruos. Acest contract are finalitate în 2030, Clubul Astra se află în insolvență iar de la data de 
31 martie cel mai probabil va fi în faliment astfel încât vom fi chemați să răscumpărăm părțile 
noastre la care ne-am obligat în 2030 cu suma de 750.000 de euro, contractul fiind unul dezastruos 
nu ai voie să faci niciun parteneriat, nici cu FC LIVERPOOL dacă Astra nu-ți dă voie și Astra să ia 
tot. În momentul în care am preluat mandatul nimeni nu plătea acestei primării nimic, am făcut 
evaluare, am dat la o parte și am împărțit cu Clubul Astra veniturile. Nici acest lucru nu va 
satisfăcut? Este ultima luna iar administratorii judiciari mi-au spus să avem pregătită suma de 
750.000 de euro. Dumneavoastră dacă aduceți orice Asociație în Giurgiu de oriunde ca să jucați 
acolo stați la mâna lui FC ASTRA, dacă vă dă voie.  



    Domnul consilier Nicorescu Gelu: Sunt de acord dar dacă.....neinteligibil...entități juridice nu 
putem merge tot timpul pe minus, eu la asta mă refer. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Noi nu am mers niciodată pe minus, asta s-a întâmplat de 
când am preluat mandatul. Da, acestea sunt consturile. 
     Domnul consilier Nicorescu Gelu: La 18.000 de lei nu acoperim nici costurile, asta încercam să 
spun. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Stimate domn, evoluția acestor prețuri sunt că la un 
moment dat ne-au refuzat anumite echipe de fotbal că s-au dus unde le-au oferit mai ieftin. Vă rog 
din suflet să aduceți dumnevoastră orice echipă peste 18.000 de lei, aduceți câte puteți să aduceți, vă 
rog frumos. Vă spun sincer iar costurile de acolo sunt undeva la 9000 de lei cu întreținerea acelui 
teren. 
     Domnul consilier Damian Marian: Dacă îmi permiteți, domnule primar aș vrea să mai 
reamintesc stimatului coleg faptul că în acest an prin toată infuzia de capital pe care Astra a făcut-o 
în Giurgiu eu zic că s-a ridicat undeva la 3 miliarde de lei vechi, aproximativ, nu am datele exacte 
pentru că ele sunt în derulare permanentă prin tot ceea ce a plătit salarii la echipa de fotbal Dunărea 
Giurgiu pe care în mod normal trebuie să le plătim noi. Eu zic că și-a adus o foarte consistentă 
contribuție la bunul mers al sportului în orașul nostru. Doar dacă ne gândim la acest aspect și 
considerăm că doar să joace și ei pe stadioanele noastre pe care oricum ar trebui să le întreținem mie 
mi se pare că și-au achitat cumva destul de bine. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Gândiți-vă doar la faptul că FC 
ASTRA....neinteligibil...gândiți-vă la faptul că puneți în pericol însăși viitorul lui FC ASTRA de a 
promova în liga a 3 a. Lucurile sunt total diferite. Să vă luați toate datele și să ne întrebați asupra 
oricărui aspect.  
    Domnul consilier Nicorescu Gelu: Cred că discuțiile acestea trebuie să le avem puțin înainte. 
Votul a fost deja...  
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dar am și întrebat dacă mai sunt discuții și nu 
ați spus nimic. 
     Domnul consilier Nicorescu Gelu: După ce votează cineva împotrivă vin și explcațiile, tocmai 
aia este, acesta este farmecul că am fost doar 11, nemulțumirile aceste cu FC ASTRA sunt de mult, 
atât în mandatul anterior cât și acum. Eu nu contest faptul că dumneavoastră ați încercat să aduceți 
dar eu vă spun că nu avem generatoare acolo și pentru aia se plătesc 5000 de lei. Aceștia unde sunt? 
Unde se găsesc banii aceștia? La Giurgiu Servicii Publice nu se găsesc. 

Domnul consilier Damian Marian: Nu, nu , nu, în cazul, vă spun, în cazul echipei de fotbal nu 
sunt necesare generatoare și dacă vor fi.... 

Domnul consilier Nicorescu Gelu: Dar până acum tot ce s-a închiriat și tot ce s-a făcut costurile 
sunt 9000, 5000 sunt doar generatoarele. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu sunt ale noastre. 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Păi nu sunt alte noastre dar cine le plăteșete, nu suntem cotă 

parte din cheltuiala aceea cu GSP-ul? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Fiindcă generatoarele sunt necesare numai pentru echipe 

de liga I și echipe din liga a II a și pentru nocturnă în special, noi avem echipă în liga a IV a iar FC 
CARMEN nu joacă pe nocturnă.  

Domnul consilier Nicorescu Gelu: Da, ok, putem reluam votul cu un vot pentru și din partea 
mea. Vă mulțumesc și eu și îmi trebuiau niște explicații și lămuriri, puteși menționa votul pentru. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Păi nu reluăm votul, facem o extraordinară...neintelgibil. 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Este în ordine, explicațiile pe care le-am ascultat sunt ok și 

duc la un vot favorabil și din partea mea. Mulțumesc.  Aveam ceva rețineri dar o să mă asigur că la 



următoarea ședință când o să avem pe ordinea de zi ceva de genul referitor la asta o să am toată 
documentația și o să vin argumentat. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Eu mă rog la Dumnezeu să terminăm cu acest contract, 
putem să ne asigurăm părțile care ni le-am asumat ca să nu mai stăm la mâna lor. 

Domnul consilier Nicorescu Gelu: Eu din ce știu acolo situația este mult mai amplă, nici măcar 
gazonul nu l-am terminat de achitat cu toate că el este pus de câțiva ani buni. Sunt multe lucruri 
acolo care duc la situația pe care eu încercam să v-o detaliez mai devreme, nu cred că este cazul să 
stăm acum să dezbatem acest lucru că nu este acesta subiectul. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Da dar nu are legătură...neintelgibil. 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Lucurile sunt înlănțuite, cum ați spus și dumnevoastră, atât 

cu Carmen cât și cu Astra, cu oricine ar vrea să joace la noi pe stadion. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă aveți garanția că aduceți orice 

echipă...neinteligibil...și dacă dumneavoastră puteți să aduceți peste 18.000 de lei, jos pălăria. Dar 
ideea este să nu facem o afacere din sport ci să pui....neintelgibil...pentru că ați văzut de câte ori a 
jucat a jucat aproape cu porțile deschise. 

Domnul consilier Nicorescu Gelu: Eu cred că odată cu venirea domnul Florentin la AJF 
Giurgiu, fotbalul care este reprezentativ a crescut foarte mult și dumnealui este persoana căruia îi 
acord crezare și încredere că o să ducă mai departe. Tocmai de aceea este și schimbarea votului din 
abținere în pentru, mă duce cu gândul la ce se poate întâmpla de acum încolo. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Menționați de acea comisie, chiar atunci am formulat 
această cerință... 

Domnul consilier Nicorescu Gelu: Nu s-a mai întâmplat nimic de atunci până acum și a trebuit 
noi să facem demersurile.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Haideți să votăm acum o comisie. 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Aș vrea să fim mai mulți totuși la masă când stabilim din 

simplu motiv că am avea de unde alege reprezentanți. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Am înțeles dar dumneavoastră fiindcă sunteți mai în temă 

automat trebuie să faceți parte din această comisie. 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Mulțumesc, da. În mod sigur. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: De la noi dacă vrea cineva? Cine dorește să facă parte din 

comisie? Domnul Daut. 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Domnul Robert Costache este mai potrivit ca și vârstă să fie 

reprezentant. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Mă gândeam la domnul Daut din punct de vedere al 

jurisprudenței. Mi se pare că și domnul Codruț și-a manifestat ideea, deci și cu domnul Codruț 3, nu 
sunt suficienți? Și domnul Damian, 4. Notați vă rog frumos să vă aduceți aminte ca să dau o 
dispoziție.  

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Doamna secretar, putem să supunem la vot iar 
proiectul? 

   Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Din păcate în Codul Administrativ la art. 139, 
alin. 13, menționează în felul urmator „proiectele de hotărâri respinse de consiliul local nu pot fi 
readuse în dezbaterea acestuia în cursul aceleiaşi şedinţe”. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Cred că discuția acesta trebuia să aibă loc 
înainte de vot. 

Domnul consilier Damian Marian: Problema este că trebuie să ne mișcăm repede având în 
vedere timpul foarte scurt pe care Clubul Sportiv Carmen îl are la dispoziție până când trebuie să 
depunem dosaru, din acest dosar rtebuie să facă parte și acordul nostru. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Și care este termenul? 



Domnul consilier Damian Marian: Cred că 13 martie, deja... 
Domnul consilier Muscalu Ionel: 13 martie este luni, numai mâine. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Mâine la ora 13? 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Dar astăzi nu putem să facem alta? 
Domnul consilier Nicorescu Gelu: Nu dar părerea mea este că se poate relua votul având în 

vedere că am primit lămuririle necesare, este o abținere, nu sunt împotrivă. 
Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Abținerile se contabilizează la… 
Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Există riscul să nu ne dea legalitatea de la Prefectură. 
Domnul consilier Damian Marian: Numai un pic, înțeleg de la doamna secretar că se poate 

convoca inclusiv astăzi.  
Domnul consilier Muscalu Ionel: Atunci închidem această ședință, luăm o pauza de 10 minute. 
 
 

Ședința se încheie la ora 14:30.  

 
 
 
        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  

              Nichita Tereza                                               Băiceanu Liliana  

 

 

                                                                                                                                                                                                        Întocmit 
Ionete A. 
Popa M. 
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